



## Brilliant Marble Enhancer 晶亮雲石加光劑

### Description:

Pro-Stone Brilliant Marble Enhancer is designed to polish, restore and maintain the shine of worn stone surfaces at high traffic areas.

### 產品說明：

Pro-Stone 晶亮雲石加光劑能為高使用率的石材磨光、恢復及保持光澤。



### Benefits 優點：

#### High Gloss Level

高度光澤

Pro-Stone Brilliant Marble Enhancer fixes and smooths the marble surfaces, enabling the surfaces to have a mirror-like appearance.

Pro-Stone 晶亮雲石加光劑能修補石材表面的花痕，使其光澤如鏡。

#### Long-lasting Gloss

持久光澤

Pro-Stone Brilliant Marble Enhancer effectively protects the stone surfaces while preserving the brightness of the stone.

Pro-Stone 晶亮雲石加光劑能有效保護石材，同時能保持石材的光度。

Packing 規格： 5 Litres(升) x 1 Drum(桶)

Carton Box Size (紙箱尺寸)：

20.5cm(厘米)X 14.0(厘米)X29.4(厘米)

#### Detergent Resistant

防止清潔劑滲透

Its special formulation forms a protective film on the stone surfaces which helps to resist the penetration of detergent, thus keeping the gloss of stone surfaces.

特別配方在石材上形成保護膜，防止清潔劑滲透，令石材表面光潔如新。



# Pro-Stone

## Brilliant Marble Enhancer

### Application (Directions for use) :

Shake well before use. Spray Pro-Stone Brilliant Marble Enhancer on surfaces. Attach the polishing machine with white pad or steel wool. Start buffing at 175 rpm. Preferable weight of machine is between 55kg to 65kg. The surface should be dry before buffing.

### 應用(使用方法):

使用前先搖均。噴灑Pro-Stone 晶亮雲石加光劑於石材表面。使用白色墊或鋼絲絨的拋光機。開始以每分鐘175轉拋光。建議機器重量為55公斤至65公斤。進行拋光前，地板應保持乾爽。

### Specifications 詳述

Active ingredient 主要成分:	
Oxalic Acid 草酸	1% - 10%
Colour 顏色:	Milky white 乳白色
Odor 氣味:	Special odor 特別氣味
pH value 酸鹼值(25°C,5%):	1.0 - 3.0
Flash point 燃點:	100 °C
Solubility in water 水溶性:	Incomplete 不完全溶解

### Safe Handling 安全守則

Detailed information about handling and disposing of this product can be found in Material Safety Data Sheet. Please ensure that the employees/users read and understand the instructions before using.

有關處理及棄置此產品的方法列印於物料安全表中。在使用產品前請確保員工 / 使用者閱讀及明白表中的內容。

### Storage Information 儲存方法

Store in a dry, cool and well-ventilated area. Keep container tightly closed. Keep out of reach of children.

存放於乾燥、清涼及通風處。保持容器密封。請放於小孩不能觸及之處。

**Lam Soon Cleaning & Caring Laboratories (Hong Kong) Company Limited**

南順清潔護理研發(香港)有限公司

Lam Soon Building, 21 Dai Fu Street, Tai Po Industrial Estate, N.T., H.K.

香港新界大埔工業邨大富街21號南順大廈

Customer Service Hotline 顧客服務熱綫: (852) 2680 3388

Website 網址: <http://www.love2clean.com>



南順優質保證  
A Lam Soon Quality Product